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OBČINA BRDA 
Trg 25. maja 2 
5212 Dobrovo 
 
Številka: 0321-05/2024 
Datum:  21. 5. 2024   

 
 

ZAPISNIK 
14. redne seje Občinskega sveta Občine Brda, ki je bila dne 21. 5. 2024, ob 18. uri, 

v Vili Vipolže 
 

Prisotni svetniki: Teja Jelina, Goran Simčič, Vilko Prinčič, Nika Prinčič, Miloš Protić, Anja Pertovt, Jurij Špacal, David 
Saksida, Damjan Birtič, Robert Feri, Zvezdan Prinčič, Tanja Baša Jasnič, Nadja Šfiligoj, dr. Karol Peter Peršolja (prisoten 
do 19h), Lilijana Kastelic  
 
Opravičeno odsotni: Silvestra Elen Brašnić Saffigna 
 
Seji prisostvujejo: župan Franc Mužič, Anita Manfreda – direktorica občinske uprave, Dejan Rusjan, Beti Kumar, Nika 
Fabricijo Jug, Sebastjan Arčon, Mateja Ambrožič, Darko Ličen – direktor Komunala Nova Gorica d. d., Iris Podobnik – 
direktorica JSMGG, Aleš Bajec – direktor JZGRD – GE Nova Gorica, Romana Velišček – predsednica Nadzornega odbora 
Občine Brda, Tina Novak Samec – direktorica ZTKMŠ Brda 
 
Sejo je sklical župan Franc Mužič. Sejo vodi podžupan Goran Simčič.    
 
Dnevni red 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Potrditev zapisnika 13. redne seje 
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Odlok o Rebalansu 1 Proračuna Občine Brda za leto 2024 – skrajšani postopek 
5. Odlok o dodeljevanju finančnih spodbud za razvoj podjetništva v Občini Brda – prva obravnava 
6. Elaborat o oblikovanju cen storitev gospodarske javne službe obdelave in odlaganja komunalnih odpadkov za leto 

2024   
7. Letno poročilo Javnega sklada malega gospodarstva Goriške za leto 2023 ter Poslovni in finančni načrt za leto 

2024 
8. Soglasje k splošnim pogojem poslovanja Javnega sklada malega gospodarstva Goriške za pomoči De minimis  
9. Soglasje k splošnim pogojem poslovanja Javnega sklada malega gospodarstva Goriške po skupinski izjemi v 

kmetijstvu 
10. Sklep o porabi presežka prihodkov nad odhodki iz preteklih let Javnega zavoda za gasilsko in reševalno dejavnost – 

Gasilska enota Nova Gorica 
11. Poročilo o delu Nadzornega odbora Občine Brda za leto 2023 
12. Poslovno poročilo ZTKMŠ Brda za leto 2023  
13. Predlogi sklepov o soglasju k dodelitvi dela plače za redno delovno uspešnost direktorjev javnih zavodov  
14. Sklep o participativnem proračunu v Občini Brda za leto 2024 
15. Imenovanje predstavnika Občine Brda v Svet zavoda Goriške lekarne Nova Gorica 
16. Ureditev zaznambe javnega dobra na nepremičnini v k. o. Vrhovlje  
17. Ureditev zaznambe javnega dobra na nepremičnini v k. o. Mirnik  
18. Ukinitev zaznambe javno dobro na parceli št. 2546/2 k. o. Mirnik   
19. Priznanja Občine Brda za leto 2024 
20. Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 13. redne seje   
21. Pobude in vprašanja svetnikov   
22. Realizacija sklepov 13. redne seje  

 
Ad 1. 

 
Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
 
Prisotnih je 15 članov Občinskega sveta Občine Brda. Občinski svet je sklepčen in lahko nadaljuje s sejo.  
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Ad 2. 
 
Potrditev zapisnika 13. redne seje 
 
V obravnavo je bil dan zapisnik 13. redne seje.  
 
Na zapisnik ni bilo pripomb.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet zapisnik 13. redne seje. 
 

Ad 3. 
 
Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 
V obravnavo je bil dan predlagani DNEVNI RED 14. redne seje.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet predlagani DNEVNI RED 14. redne seje.   
 

Ad 4. 
 
Odlok o Rebalansu 1 Proračuna Občine Brda za leto 2024 – skrajšani postopek 
 
Anita Manfreda najprej poda pojasnilo. Občina Brda je bila uspešna na prijavi na javni razpis Fundacije za šport za 
sofinanciranje gradnje športnih objektov in površin za šport v naravi v letu 2024 za program »Nogometno igrišče v 
športnem parku Vipolže - III. faza«. S strani Fundacije za šport so Občini Brda bila dodeljena sredstva v višini 53.270,00 
Eur. Sedaj je tudi Ministrstvo za gospodarstvo, turizem in šport objavilo Javni razpis za izbor sofinanciranja investicij v 
športno infrastrukturo v letu 2024. Občina je sprejela odločitev, da se bo na ta javni razpis prijavila, vendar pa je eden 
od pogojev, da je v proračunu zagotovljena proračunska postavka. Zato je bilo potrebno dopolniti Načrt razvojnih 
programov. Predvideva se, da bi iz tega naslova prejeli cca 100.000 Eur in tako občina v letošnjem letu ne bi imela 
nobenih izdatkov iz naslova lastnih sredstev ampak šele v letu 2025.    
 
Rebalans 1 Proračuna Občine Brda za leto 2024 predstavi Beti Kumar.  
 
Sedanji predlog rebalansa upošteva dejstva, ki ob pripravi proračuna oz. spremembi proračuna niso bila znana ter 
zahtevajo spremembe in uskladitve prihodkovne in odhodkovne strani ter ponovno uravnoteženje prihodkov in 
odhodkov. Prihodki se zmanjšujejo za 5,82 %, odhodki prav tako za 5,35 % glede na veljavni proračun za leto 2024. 
Prihodki so planirani v višini 8.910.630 Eur, odhodki pa v višini 9.287.772 Eur. V Računu finančnih terjatev in naložb je 
razvidno, da bo občina vplačala 23.299 Eur namenskega premoženja v Javni sklad za razvoj malega gospodarstva 
Goriške. V računu financiranja je razvidno, da se bo Občina v letu 2024 zadolžila v višini 260.000 Eur ter odplačala 
obroke kreditov v višini 326.000 Eur najete pri poslovnih bankah, državnem proračunu in javnem skladu. 
 
Spremembe prihodkov v rebalansu I. za leto 2024 glede na sprejeti proračun: 
1. Nedavčni prihodki: 

• Povečanje drugih nedavčnih prihodkov: povečanje drugih izrednih nedavčnih prihodkov iz naslova povračila 
intervencijskih stroškov nastalih v povezavi z izvajanjem nalog zaščite, reševanja in pomoči ob neurju v znesku 
10.771 Eur; 

2. Kapitalski prihodki: 

• zmanjšanje kapitalskih prihodkov iz naslova prihodkov od prodaje osnovnih sredstev v skupnem znesku 
19.138 Eur; 

• zmanjšanje kapitalskih prihodkov iz naslova prihodkov od prodaje zemljišč in neopredmetenih sredstev v 
skupnem znesku 3.335 Eur; 

3. Transferni prihodki: 

• zmanjšanje prejetih sredstev iz državnega proračuna za investicije v višini 657.242 Eur iz naslova zamika 
izgradnje Vrtca na Dobrovem; 

• nova planirana sredstva prejeta iz državnega proračuna iz sredstev proračuna EU in drugih držav (kohezijski 
sklad) v znesku 115.500 Eur za projekt OCPS - občinska celostna prometna strategija (19.600 Eur) in Sončne 
elektrarne na javnih stavbah (95.900 Eur); 

• nova planirana sredstva prejeta iz EU in drugih držav v znesku 2.455 Eur za projekt Mala Sabotinska krožna 
pot. 

 
 



Stran 3 od 20 

 

Spremembe odhodkov v rebalansu I. za leto 2024 glede na sprejeti proračun: 
1. Tekoči odhodki: 

• izdatki za blago in storitve: povečanje stroškov oglaševalskih storitev in stroškov objav za 9.240 Eur, 
povečanje splošnega materiala in storitev za 1.760 Eur, povečanje posebnega materiala in storitev za 4.702 
Eur, povečanje električne energije za 5.000 Eur, povečanje vode in komunalne storitve za 4.100 Eur, 
povečanje stroškov tekočega vzdrževanja drugih objektov za 25.500 Eur (beljenje v gradu Dobrovo) ter druge 
odškodnine in kazni za 9.000 Eur vezane na projekt Kolesarska povezava Nova Gorica-(Italija)-Vipolže-
Dobrovo; 

• plačilo domačih obresti: višina obresti se ne spreminja le razporejena so sredstva med plačili obresti od 
kreditov pri poslovnih bankah in pri javnemu skladu; 

2. Tekoči transferi: 

• povečanje drugih transferov posameznikom: višji odhodki pri regresiranju oskrbe v domovih za 7.000 Eur ter 
pri plačilu razlike med ceno programov v vrtcih in plačili staršev za 5.800 Eur glede na trenutno število 
nastanjenih oskrbovancev in mesečne stroške; 

• povečanje tekočih transferov javnih zavodov za 71.700 Eur od tega 41.700 Eur za ZTKMŠ Brda in sicer: za 
razpise ZTKMŠ Brda za organizacijo dogodkov, za Festival briške češnje, za tiskovine in zakup sejemskega 
prostora na sejmih v tujini. Za OŠ A. Gradnika Dobrovo so se povečala sredstva za 30.000 Eur, glede na 
izkazano negativno poslovanje v preteklem letu in vedno višje stroške za delovanje; 

3. Investicijski odhodki: 

• nakup opreme: povečanje sredstev za nakup druge opreme za 44.110 Eur; od tega 13.000 Eur za nabavo vitrin 
za muzejsko zbirko in svetilnih ekranov za avlo gradu saj je prišlo do razlike v ceni v primerjavi z ocenjeno 
vrednost v projektu, 20.000 Eur za nakup kabin za nogometno igrišče ter dodatne opreme v športnem parku 
glede na potrebe in druge opreme za posamezne vaške skupnosti; 

• novogradnje, rekonstrukcije in adaptacije: zmanjšanje sredstev za novogradnje za 879.300 Eur iz naslova 
zamika izgradnje Vrtca na Dobrovem in povečanje sredstev za rekonstrukcije in adaptacije za 600 Eur; 

• investicijsko vzdrževanje in obnove: zmanjšanje sredstev za investicijsko vzdrževanje in izboljšave za 13.500 
Eur ter povečanje sredstev za obnove cest, javnih površin, kanalizacije za 37.900 Eur; 

• nakup zemljišč in naravnih bogastev: povečanje sredstev za nakup zemljišč za 3.766 Eur; 

• študije o izvedljivosti projektov, projektna dokumentacija, nadzor in investicijski inženiring: povečanje 
sredstev za investicijski nadzor za 3.000 Eur, zmanjšanje sredstev za načrte in drugo projektno dokumentacijo 
za 5.000 Eur ter povečanje sredstev za plačila drugih storitev in dokumentacije za 880 Eur; 

4. Investicijski transferi: 

• Povečanje investicijskega transfer nepridobitnim organizacijam in ustanovam za 130.500 Eur za nabavo 
gasilskega vozila, in sicer avtocisterne za potrebe gašenja požarov (rabljeno vozilo) in montažno garažo za 
vozilo; 

• povečanje investicijskega transfera javnim zavodom: predvidi se 2.000 Eur za nakup programa Power BI za 
učinkovitejše vodenje realizacije finančnega načrta za ZTKMŠ Brda. 

 
Župan Franc Mužič poda pojasnilo glede večje spremembe v proračunu, zamika pri gradnji vrtca na Dobrovem. Glede 
na prejete ponudbe za gradnjo vrtca, ki so bile za skoraj 100% večje od ocenjene vrednosti, je bil dosežen dogovor 
tako na nivoju kolegija s podžupani kot tudi s predstavniki svetniških skupin, da se gradnja vrtca na Dobrovem 
zamakne. Občina je pridobila tudi podatke glede na potrebe v samem vrtcu in ustreznosti prostorov v Biljani in ocenila, 
da gradnja vrtca na Dobrovem trenutno ni potrebna.  
 
Robert Feri bi rad pridobil več informacij glede projekta »Nogometno igrišče v športnem parku Vipolže - III. faza« in pa 
glede celostne prometne strategije. Zanima ga, do kdaj je rok za pripravo strategije in ali obstaja skupina ljudi, ki se bo 
s tem ukvarjala.  
 
Dejan Rusjan glede projekta »Nogometno igrišče v športnem parku Vipolže - III. faza« pojasni, da se je Občina Brda že 
v lanskem letu prijavila na javni razpis Fundacije za šport za sofinanciranje gradnje športnih objektov in površin za 
šport v naravi v letu 2024 in sicer za program »Nogometno igrišče v športnem parku Vipolže - III. faza«, ki zajema javno 
razsvetljavo (reflektorski objekti – 6 stebrov z reflektorji) z vso pripadajočo napeljavo (izkopi za kabelsko kanalizacijo za 
napeljavo, merilne omarice). S strani Fundacije za šport je bila prejeta odločba, da se Občini Brda za izvedbo tega 
projekta nameni 53.270,00 Eur. Odprt je tudi javni razpis Ministrstva za gospodarstvo, turizem in šport na katerega se 
bo občina tudi prijavila s tem projektom, kjer je maksimalna vrednost financiranja do 100.000 Eur. V kolikor bo občina 
uspešna na javnem razpisu, ta omogoča, da se izvedbeni rok podaljša v naslednje leto in se lastna sredstva zagotovi v 
letu 2025, sredstva ministrstva pa bi porabili v letošnjem letu.  
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V zvezi z Občinsko celostno prometno strategijo Občine Brda pove, da je bila podpisana Konzorcijska pogodba o skupni 
izvedbi operacije »Priprava povezanih OCPS (Mestne občine Nova Gorica in Občine Brda), saj je to tudi najbolj 
smiselno zaradi možnosti večjega financiranja s strani EU. Bila je pripravljena tudi projektna naloga za območje občine 
Brda. Mestna občina Nova Gorica bo izpeljala skupno javno naročilo. Predviden zaključek je v začetku naslednjega leta.  
 
Damjan Birtič glede projekta postavitev sončnih elektrarn na javne stavbe pove, da je iz dokumentacije razvidno, da je 
investitor kandidiral na razpisu za pridobitev sredstev iz državnega proračuna v višini 95.000 Eur. Kolikšna je ocenjena  
vrednost projekta in kakšen dobrobit občina pričakuje od omenjenega projekta in v kakšnem času? 
 
Anita Manfreda pojasni, da se je Občina Brda prijavila na javni razpis skupaj z Mestno občino Nova Gorica, Domom 
upokojencev Nova Gorica in ŠC Nova Gorica in sicer za objekte občinska stavba, balinišče v Vipolžah ter podružnična 
šola in vrtec v Kojskem. Celotna vrednost po predračunu znaša 235.727,50 Eur. Upravičeni stroški znašajo 188.000 Eur, 
neupravičeni stroški pa 47.700 Eur. V kolikor bi s strani države prejeli 95.500 Eur, bi morala razliko zagotoviti občina. 
Javni razpis za izbiro izvajalca bo izvedel konzorcij pred še prejemom odločbe, ki naj bi bile izdane v poletnih mesecih, 
pogodba z izbranim ponudnikom pa se bo podpisala takrat, ko bo občina prejela odločbo. Sama izvedba postavitev 
sončnih elektrarn pa mora biti izvedena do konca meseca decembra letošnjega leta.       
 
Jurij Špacal pojasni, da je iz samega javnega razpisa razvidno, da država krije 730 Eur/kW postavljene elektrarne. 
Predlaga, da se gre v iskanje ustreznega ponudnika, kar pomeni, da se čim prej objavi javni razpis in postavi odložni 
pogoj. Na strošek, ki ga bo občina plačala, bo investicija povrnjena v 3 – 4 letih. Življenjska doba elektrarn je nekje 30 
let.  
 
Nadja Šfiligoj pove, da se tudi sama strinja, da se investicija v gradnjo novega vrtca zamakne, če je tako tudi potrebno. 
Kot nekdanja strokovna delavka v vrtcu zagovarja dejstvo, da kvaliteta vrtca in tudi samo strokovno delo ni odvisno od 
bogastva vrtca ampak od tega, da vrtec otrokom zagotavlja varno in strokovno okolje. Tu pa mora vsak arhitekt s 
pomočjo strokovnih delavk videti, kaj lahko vrtec da. Seveda škodljivih materialov ne sme biti, ni pa res nujno, da je to 
zlata kletka. Vrtec je bil res zelo dobro načrtovan, ampak sama zlata kletka ne daje dovolj varnosti in strokovnosti 
otrokom.  
Glede na to, da se vrtec zamika pove, da so jo vzgojiteljice v enoti vrtca v Biljani opozorile na to, da je v spodnji 
igralnici moteče odmevanje, saj se med sabo tudi več ne slišijo. Potrebna bi bila neka zaščita oz. izolacija, podobno kot 
v zgornjem vrtcu. Predlaga, da se prouči možnost, kaj bi bilo za naredit oz. kdo je dolžan to uredit.  
 
Teja Jelina pove, da je v Načrtu razpolaganja z nepremičnim premoženjem opazila eno zadevo in prosi za pojasnilo. 
Občina Brda prodaja zemljišče pred pekarno na Dobrovem. Ali je ta prodaja potrebna? Glede na to, da je to v centru 
Dobrovega smatra, da je prav, da ostane javno dobro, z najemnikom pa naj se sklene najemna pogodba.  
 
Anita Manfreda pojasni, da je interesent izrazil željo, da bi odkupil del dvorišča pred pekarno. Strokovne službe so 
preverile možnost prodaje površine, ki bi lahko bila predmet prodaje na način, da se še vedno zaščiti javni interes, še 
posebej del zemljišča, ki je bil urejen v okviru projekta ureditve centra Dobrovega. S strani strokovnih služb so bile 
podane ugotovitve, kateri del zemljišča (skica - obod) se ne sme prodati zaradi morebitnih bodočih investicij (javna 
razsvetljava, pločnik itd…) ter kateri del zemljišča je lahko predmet prodaje. 
  
Župan Franc Mužič doda, da si interesent želi urediti nadstrešek in letni vrt ter da bi bilo vse skupaj v njegovi lasti. 
Vsekakor pa se je občina zaščitila in poskrbela za nek javni interes in izvzela določen del zemljišča, da ne bi kasneje 
prihajalo do kakšnih nesoglasij. S tem bi upravljalcu objekta omogočili, da nemoteno opravlja svojo dejavnost.  
 
Teja Jelina ima pomislek, da bo lastnik v prihodnosti zemljišče lahko tudi zaprl z ograjo. Z vidika parkirnega obračanja 
bo potem to onemogočeno. Ali je res smiselno, da se to prodaja oz. ali ni to možno urediti na kateri drugi način?  
 
Predlog Odloka o Rebalansu I. Proračuna Občine Brda za leto 2024 je obravnaval tudi Nadzorni Odbor Občine Brda na 
9. redni seji dne 20. 5. 2024 in nanj ni imel pripomb.    
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o Rebalansu I. Proračuna Občine Brda za leto 2024, vključno s pripadajočimi 
prilogami. 
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Na glasovanje je bil dan SKLEP o načrtu ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Brda za leto 2024 – rebalans 1 
 

1. Sprejme se Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Brda za leto 2024 – Rebalans 1, ki vsebuje načrt 
pridobivanja nepremičnega premoženja, načrt razpolaganja z nepremičnim premoženjem ter načrt razpolaganja 
s premičnim premoženjem. 

2. Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Brda za leto 2024 – Rebalans 1 je v Prilogi 1. 
3. Priloga iz prejšnje točke tega sklepa je sestavni del tega sklepa. 
4. Ta sklep začne veljati z dnem uveljavitve Odloka o rebalansu 1. proračuna Občine Brda za leto 2024. 

 
ZA je glasovalo 12 svetnikov, PROTI 0 svetnikov. Sklep je sprejet.  

 
Ad 5. 

 
Odlok o dodeljevanju finančnih spodbud za razvoj podjetništva v Občini Brda – prva obravnava 
 
Predlog odloka v prvi obravnavi predstavi Beti Kumar.  
 
Občina Brda je Odlok o dodeljevanju finančnih spodbud za razvoj podjetništva v Občini Brda sprejela v letu 2021. 13. 
decembra 2023 je bila sprejeta nova Uredba Komisije EU št. 2023/2831 o uporabi členov 107 in 108 Pogodbe o 
delovanju Evropske unije pri pomoči »de minimis« (Uradni list RS, št. L 2023/2831, z dne 15.12.2023). Glede na 
spremembe pravne podlage, ki so bile s strani Evropske komisije sprejete, je bila sprejeta odločitev, da se pripravi nov 
odlok, ki je usklajen s trenutno veljavno zakonodajo na tem področju. 
 
Bistvene spremembe Odloka o dodeljevanju finančnih spodbud za razvoj podjetništva v Občini Brda, so poleg 
navajanja nove Uredbe komisije EU naslednje: 

• V 6. členu se zaradi boljšega razumevanja, ob koncu povedi v oklepaju doda besedilo »1/3 seštevka zneska na 
proračunski postavki za obdobje v zadnjih treh letih«. 

• V 7. členu se je črtala alineja o ribištvu in ribogojstvu, doda pa se dve novi alineji: 

• primarne proizvodnje ribiških proizvodov in proizvodov iz akvakulture, opredeljene v členu 5., točki 
(a) in (b), Uredbe (EU) št. 1379/2013, 

• predelave in trženje ribiških proizvodov in proizvodov iz akvakulture, kadar je znesek pomoči določen 
na podlagi cene ali količine proizvodov, nabavljenih ali danih na trg, 

• V 8. členu se spremeni vrednost iz 200.000 Eur v 300.000 Eur. 
 

Na podlagi sprejetega Odloka bo Komisija za gospodarstvo v posameznem javnem razpisu določila, kateri ukrepi bodo 
predmet sofinanciranja. V proračunu za leto 2024 in 2025 je vsako leto namenjenih 65.000 Eur za dodeljevanje 
finančnih spodbud za razvoj podjetništva v Občini Brda. 
 
Odlok je bil pregledan in potrjen s strani Ministrstva za finance. 
 
Predlog odloka sta obravnavali tudi Statutarno pravna komisija in Komisija za gospodarske dejavnosti na skupni seji 
dne 20. 5. 2024 in sprejeli naslednji sklep:  
Predlog Odloka o dodeljevanju finančnih spodbud za razvoj podjetništva v Občini Brda – prva obravnava je soglasno 
potrjen in primeren za odločanje na Občinskem svetu Občine Brda s predlagano dopolnitvijo. 
Predlog, da se prva in druga obravnava predloga odloka združita je soglasno sprejet. 
 
Predlagana dopolnitev:  
V 6. členu Odloka o dodeljevanju finančnih spodbud za razvoj podjetništva v Občini Brda se doda dva odstavka: 
(8) V posameznem ukrepu so lahko navedeni tudi posebni pogoji sodelovanja, ki jih morajo izpolnjevati upravičenci. 
(9) Upravičenci do sredstev po tem odloku so lahko tudi drugi subjekti, ki uresničujejo cilje pospeševanja razvoja 
gospodarstva v Občini Brda, če je to posebej navedeno v posameznem ukrepu. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet sklep 
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o dodeljevanju finančnih spodbud za razvoj podjetništva v Občini Brda, 
v prvi obravnavi.   

2. Ta sklep velja takoj. 
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Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet sklep 
 

1. V skladu z določili petega odstavka 79. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Brda, na predlog odloka v prvi 
obravnavi ni bistvenih vsebinskih pripomb. Ker bi besedilo odloka v drugi obravnavi bilo enako besedilu odloka v 
prvi obravnavi, Občinski svet Občine Brda sprejme odlok na isti seji tako, da se prva in druga obravnava predloga 
odloka združita. 

2. Ta sklep velja takoj. 

 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet sklep 
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o dodeljevanju finančnih spodbud za razvoj podjetništva v Občini Brda. 
2. Ta sklep velja takoj. 

 
Ad 6. 

 
Elaborat o oblikovanju cen storitev gospodarske javne službe obdelave in odlaganja komunalnih odpadkov za leto 
2024   
 
Elaborat predstavi Darko Ličen – direktor podjetja Komunala Nova Gorica d. d.  
 
Komunala Nova Gorica d. d. je bila izbrana na razpisu za podelitev koncesije za izvajanje gospodarske javne službe 
zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov, ki je bil objavljen dne 5.8.2021. Koncesija je pričela veljati s 1.1.2022, 
čas trajanja koncesije je pet let.  
Iz elaborata Komunale Nova Gorica d. d. izhaja, da je za leto 2023 obračunska količina zbranih komunalnih odpadkov 
brez bioloških 17.443.311 kg, zbranih bioloških odpadkov pa 2.379.025 kg. Predvidena predračunska količina zbranih 
komunalnih odpadkov za leto 2024 pa znaša 17.200.000 kg, zbranih bioloških odpadkov pa 2.400.000 kg. 
Predračunski stroški izvajanja storitev zbiranja komunalnih odpadkov za leto 2024 znašajo 3.612.837 EUR, iz česar 
izhaja, da je cena storitve 0,2100 EUR/kg, stroški infrastrukture za zbiranje KO pa znašajo 137.794 EUR oz. 0,0080 
EUR/kg.  
Predračunski stroški zbiranja bioloških odpadkov za leto 2024 znašajo 574.980 EUR oz. 0,2396 EUR/kg, stroški javne 
infrastrukture za zbiranje bioloških odpadkov pa znašajo 19.207 EUR, oz. 0,0080 EUR/kg. 
Konec leta 2020 je bil na razpisu za izvajanje gospodarske javne službe obdelave in odlaganja komunalnih odpadkov za 
območje občin: Mestna občina Nova Gorica, Brda, Kanal ob Soči, Miren – Kostanjevica, Renče – Vogrsko in Šempeter – 
Vrtojba, izbran ponudnik Kostak, komunalno in gradbeno podjetje d. d. iz Krškega. Skladno z določili koncesijske 
pogodbe, je družba Kostak d. d. 14.4.2024 predložila svoj elaborat o oblikovanju cene, in ki predvideva ceno izvajanja 
storitev obdelave in odlaganja mešanih komunalnih odpadkov  po ceni 194,00 EUR/t z vključenim prevozom na relaciji 
Nova Gorica – Krško. 
Kostak d. d. trenutno zaračunava izvajalcu zbiranja prevzem mešanih komunalnih odpadkov v obdelavo in odlaganje 
po ceni 168 EUR/t.  
Predvideni predračunski stroški za obdelavo mešanih komunalnih odpadkov in odlaganje ostankov predelanih 
odpadkov za predračunsko leto 2024, kot izhaja iz elaborata znašajo 1.880.000 EUR, za obdelavo količine 10.000 t, za 
odlaganje ostanka predelanih komunalnih odpadkov pa 60.000 EUR za količino 500 t. 
Iz tega izhaja, da je strošek storitev obdelave mešanih komunalnih odpadkov 0,1880 EUR/kg, za odlaganje ostankov 
predelanih komunalnih odpadkov pa 0,1200 EUR/kg. 
Iz elaborata družbe Kostak je razvidno, da so bili že obračunski stroški za leto 2023 precej višji od načrtovanih. 
Skladno s 27. členom Odloka o koncesiji za izvajanje gospodarske javne službe zbiranja določenih vrst komunalnih 
odpadkov v občini Brda (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 64/2020) izvajalec javne službe zbiranja komunalnih 
odpadkov vrši zaračunavanje storitev uporabnikom tudi za izvajalca obdelave in odlaganja odpadkov, kar pomeni, da 
stroške, ki jih ima do izvajalca obdelave in odlaganja razdeli na znano število uporabnikov, ki se po letih spreminja. 
Predlog novih cen pomeni dvig cene stroška izvajanja storitve zbiranja komunalnih odpadkov za 4,4 %. Glavni razlogi 
za povišanje cen storitev so: višji stroški materiala, dvig minimalne plače in posledično višji strošek dela, višji strošek 
amortizacije zaradi nakupa novih vozil in višji stroški storitev za odlaganje kosovnih in obdelavo bioloških odpadkov.  
Strošek obdelave in odlaganja MKO pa se povečuje za 11,7 %. Glavni razlogi za povišanje cen storitev so predvsem 
visoki stroški energentov in višji stroški storitev oddaje predelanih odpadkov.  
Skupni strošek izvajanja celotne storitve ravnanja z odpadki se tako poviša za 6,4 %, oz. 0,49 €/osebo/mesec brez DDV. 
 
Predlog elaborata sta obravnavali tudi Komisija za gospodarske dejavnosti in Komisija za okolje in prostor na skupni 
seji dne 20. 5. 2024 in sprejeli naslednji sklep:   
Predlog Elaborata o oblikovanju cen storitev gospodarske javne službe obdelave in odlaganja komunalnih odpadkov za 
leto 2024 je soglasno potrjen in primeren za odločanje na Občinskem svetu Občine Brda. 
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Vilka Prinčiča moti to, da mora nekdo, ki ima doma kompostnik in ki vse ostale smeti ločuje, plačevati smetarino še za 
tistega, ki smeti ne ločuje. Komunala bi morala poskrbeti, da je kontejner za ločene odpadke vedno na razpolago in da 
ni vedno poln. Občani doma sicer ločujejo vendar, ko pridejo na kontejnersko mesto, v kolikor je kontejner poln, 
odpadke stresejo v zelen kontejner. Meni, da bi morala Komunala poskrbeti, da so kontejnerji vedno na razpolago, 
občina pa bi morala vsaj na tistih urejenih ekoloških otokih postaviti določene obvestilne table o ločevanju odpadkov, 
redarji pa opraviti več pogostih kontrol.  
 
Darko Ličen pojasni, da so kot podjetje vedno na razpolago in dojemljivi za spremembe in če je potrebno dodatno 
zagotoviti kontejnerje, jih bodo tudi zagotovili. V jesenskem času bodo na vse domove poslali zgibanke, kjer bodo 
občane še dodatno ozaveščali o ločevanju odpadkov.       
 
Gorana Simčiča zanima, kako se izračuna povprečna količina odvrženih odpadkov na občana ali gre za neko povprečje 
za vse občine? 
 
Kamion se, preden gre pobirat odpadke, najprej stehta prazen. Kadar se napolni, se vrne in gre ponovno na tehtnico. 
Podatki, iz katerega ekološkega otoka odpadki so, se ne vodijo, se pa za posamezno območje (npr. Občina Brda). Vse 
se vodi elektronsko.  
 
Gorana Simčiča še zanima, zakaj Komunala nikoli ni pobudnik za izvajanje nadzora pri odlaganju odpadkov.  
 
Darko Ličen pojasni, da gre v zadnjih dveh letih za zelo dobro sodelovanje in se izvaja bistveno več kontrol, kot se jih je 
do sedaj. Pobudnik je tako Občina kot tudi Komunala. Strinja se tem, da se lahko naredi še več kontrol.  
 
Jurij Špacal pove, da se vsako leto žal proizvaja vedno več odpadkov. Pohvalno je to, da se bo pripravilo zgibanko in da 
se bo še naprej osveščalo občane o pravilnem ločevanju odpadkov.   
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet sklep 
 

1. Občinski svet Občine Brda potrjuje predlagane cene storitev obveznih gospodarskih javnih služb ravnanja s 
komunalnimi odpadki, kot izhaja iz predloženih Elaboratov izvajalcev, in sicer: 

• Elaborata o oblikovanju cen storitev gospodarskih javnih služb s področja ravnanja s komunalnimi odpadki za  
leto 2024 na področju občin: Brda, Kanal ob Soči, Miren-Kostanjevica, Mestna občina Nova Gorica, Renče-
Vogrsko z dne 4.4.2024, ki jih je za zbiranje komunalnih odpadkov predlagal izvajalec javne službe Komunala 
Nova Gorica, d. d.  

• Elaborata o oblikovanju cen storitev gospodarske javne službe - dejavnost obdelave določenih vrst 
komunalnih odpadkov in odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov za leto 
2024 na področju občin: Mestna občina Nova Gorica, Brda, Kanal ob Soči, Miren – Kostanjevica, Renče – 
Vogrsko, april 2024, ki jih je za obdelavo in odlaganje komunalnih odpadkov predlagal izvajalec javne službe 
Kostak komunalno in gradbeno podjetje, d. d. 

Cene storitev gospodarskih javnih služb ravnanja s komunalnimi odpadki (brez DDV) so:  
1.1. Cena javne infrastrukture zbiranja komunalnih odpadkov znaša 0,0080 €/kg. 
1.2. Cena storitve zbiranja komunalnih odpadkov znaša 0,2100 €/kg. 
2.1. Cena javne infrastrukture zbiranja bioloških odpadkov znaša 0,0080 €/kg. 
2.2. Cena storitve zbiranja bioloških odpadkov znaša 0,2396 €/kg. 
3.1. Cena javne infrastrukture obdelave komunalnih odpadkov znaša 0,0000 €/kg. 
3.2. Cena storitve obdelave komunalnih odpadkov znaša 0,1880 €/kg. 
4.1. Cena javne infrastrukture odlaganja komunalnih odpadkov znaša 0,0000 €/kg. 
4.2. Cena storitve odlaganja komunalnih odpadkov znaša 0,1200 €/kg. 
 
2. Ta sklep prične veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin, uporablja pa se od 1. 7. 2024 

dalje.  
        Z dnem uveljavitve tega sklepa preneha veljati sklep št. 3547-04/2022-04 z dne 16. 5. 2023, ki pa se uporablja do     
        pričetka uporabe tega sklepa. 
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Ad 7. 

 
Letno poročilo Javnega sklada malega gospodarstva Goriške za leto 2023 ter Poslovni in finančni načrt za leto 2024  
 
 Letno poročilo predstavi Iris Podobnik – direktorica JSMGG.  
 
Javni sklad malega gospodarstva Goriške je ustanovljen z namenom izboljšanja dostopa do finančnih sredstev za 
različne razvojne projekte mikro, malih in srednjih podjetij ter kmetijskih gospodarstev. Pomembnejši pravni podlagi 
za delovanje Javnega sklada malega gospodarstva Goriške sta: 

• Zakon o javnih skladih (Uradni list RS, št. 77/08, 8/10, 61/20 – ZDLGPE in 206/21 – ZDUPŠOP) in 

• Odlok o ustanovitvi Javnega sklada malega gospodarstva Goriške (Uradne objave – časopis OKO, št. 14/03 in 
Uradni list RS, št. 21/16). 

Javni sklad malega gospodarstva Goriške letno objavlja razpise za ugodna brezobrestna posojila gospodarskim 
družbam, podjetnikom in kmetom z območja občin ustanoviteljic. Pogoj za objavo razpisov je sprejetje Letnega 
poročila za preteklo leto in sprejetje Poslovnega in finančnega načrta za tekoče leto s strani mestnega in občinskih 
svetov občin ustanoviteljic. 
Sklad je v letu 2023 objavil dva razpisa neposrednih posojil v skupni vrednosti 1.800.000 EUR, in sicer: 

• razpis dolgoročnih posojil za pospeševanje razvoja gospodarstva v višini 1.300.000 EUR, 

• razpis dolgoročnih posojil za pospeševanje razvoja kmetijstva v višini 500.000 EUR. 
Oba razpisa sta se zaključila s prijavnim rokom 1. 12. 2023.  
V letu 2023 je Javni sklad malega gospodarstva Goriške izvajal tudi razpise, objavljene v letu 2022. Skupna višina danih 
posojil v letu 2023 znaša 3.005.400 EUR 
Podrobnejše analize rezultatov razpisov so predstavljene v Letnemu poročilu Javnega sklada malega gospodarstva 
Goriške za leto 2023. 
V letu 2024 Javni sklad malega gospodarstva Goriške načrtuje objavo novih razpisov v skupni višini 2.000.000 EUR; od 
tega bo 500.000 EUR namenjeno razpisu za kmetijstvo in 1.500.000 EUR razpisoma s področja gospodarstva. V 
tekočem letu pričakujemo vračila danih posojil v višini 1.700.000 EUR. Pričakujemo, da bodo v letu 2024 vračila posojil 
višja od danih posojil. 
Javni sklad malega gospodarstva Goriške ni zadolžen in se tudi v letu 2024 ne bo zadolževal.  
V skladu s predlogom »Poslovni in finančni načrt Javnega sklada malega gospodarstva Goriške za leto 2024« bodo 
občine ustanoviteljice vplačale deleže za povečanje namenskega premoženja sklada po kriteriju delitvene bilance v 
znesku 232.985,11 EUR. Znesek vplačila Občine Brda znaša 23.298,51 EUR. 
Za delovanje Javnega sklada malega gospodarstva Goriške je v letu 2024 planiranih 227.800,00 EUR, pri čemer znaša 
delež Občine Brda 21.203,52 EUR.  
Občinam ustanoviteljicam bosta po sprejetju Poslovnega in finančnega načrta za leto 2024 v podpis poslani pogodba o 
sofinanciranju delovanja Javnega sklada malega gospodarstva Goriške za leto 2024 in pogodba o vplačilu namenskega 
premoženja. 
Nadzorni svet Javnega sklada malega gospodarstva Goriške je na svoji 6. redni seji dne 27. 2. 2024 obravnaval »Letno 
poročilo Javnega sklada malega gospodarstva Goriške za leto 2023« in »Poslovni in finančni načrt Javnega sklada 
malega gospodarstva Goriške za leto 2024« in skladno z 11. čl. Odloka o ustanovitvi Javnega sklada malega 
gospodarstva Goriške pripravil poročilo, v katerem je do obeh navedenih dokumentov zavzel pozitivno stališče.  
 
Predlog letnega poročila ter poslovnega in finančnega načrta je obravnavala tudi Komisija za gospodarske dejavnosti 
na seji dne 20. 5. 2024 in sprejela naslednji sklep:  
Predlog Letnega poročila Javnega sklada malega gospodarstva Goriške za leto 2023 ter Poslovnega in finančnega 
načrta za leto 2024 je soglasno potrjen in primeren za odločanje na Občinskem svetu Občine Brda. 
 
Gorana Simčiča zanima, koliko vlog je bilo oddanih in koliko uspešnih na razpisu v lanskem letu? 
 
Iris Podobnik pojasni, da je bilo skupno oddanih 57 vlog, ena vloga, in ta ne iz Občine Brda, je bila zavrnjena, vse ostale 
so bile odobrene.    
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Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 
1. Občinski svet Občine Brda na podlagi stališča Nadzornega sveta Javnega sklada malega gospodarstva Goriške, 

sprejetega na njegovi 6. redni seji dne 27. 2. 2024, sprejme »Letno poročilo Javnega sklada malega gospodarstva 
Goriške za leto 2023«. 

2. Presežek odhodkov nad prihodki v letu 2023 v višini 1.197.003,76 EUR se na predlog Nadzornega sveta Javnega 
sklada malega gospodarstva Goriške pokriva iz nerazporejenih prihodkov nad odhodki iz preteklih let. 

3. Občinski svet Občine Brda na podlagi stališča Nadzornega sveta Javnega sklada malega gospodarstva Goriške, 
sprejetega na njegovi 6. redni seji dne 27. 2. 2024, sprejme »Poslovni in finančni načrt Javnega sklada malega 
gospodarstva Goriške za leto 2024«. 

4. Občinski svet Občine Brda potrjuje vplačila namenskega premoženja s strani občin ustanoviteljic v višini 
232.985,11 EUR v letu 2024, pri čemer znesek za posamezno občino znaša: 

 

Mestna občina Nova Gorica 121.716,00 EUR 

Občina Brda 23.298,51 EUR 

Občina Kanal ob Soči 27.958,21 EUR 

Občina Miren-Kostanjevica 18.638,51 EUR 

Občina Šempeter-Vrtojba 24.838,89 EUR 

Občina Renče-Vogrsko 16.534,99 EUR 

Vplačila bodo povečala skupno namensko premoženje Javnega sklada malega gospodarstva Goriške. 
5. Občinski svet Občine Brda potrjuje vplačila sredstev za delovanje Javnega sklada malega gospodarstva Goriške v 

višini 227.800,00 EUR, sorazmerno z namenskim premoženjem, vpisanim v sodni register, pri čemer znesek za 
posamezno občino znaša: 

 

Mestna občina Nova Gorica 121.694,30 EUR 

Občina Brda 21.203,52 EUR 

Občina Kanal ob Soči 22.786,43 EUR 

Občina Miren-Kostanjevica 19.173,77 EUR 

Občina Šempeter-Vrtojba 26.473,79 EUR 

Občina Renče-Vogrsko 16.468,18 EUR 

6. Ta sklep velja takoj.  

 
Ad 8. 

 
Soglasje k splošnim pogojem poslovanja Javnega sklada malega gospodarstva Goriške za pomoči De minimis  
 
Obrazložitev poda Iris Podobnik – direktorica JSMGG.  
 
Občina Brda je ustanoviteljica Javnega sklada malega gospodarstva Goriške. Zakon o javnih skladih (Uradni list RS, št. 
77/08, 8/2010 - ZSKZ-B, 61/20 – ZDLGPE in 206/21 – ZDUPŠOP, v nadaljevanju: ZJS-1) v drugi alineji 13. člena določa, 
da ustanovitelj daje soglasje k splošnim pogojem poslovanja javnega sklada. Enako določa tudi druga alineja 8. člena 
Odloka o ustanovitvi Javnega sklada malega gospodarstva Goriške (Uradne objave – časopis OKO, št. 14/03 in Uradni 
list RS, št. 21/16). ZJS -1 v tretji alineji 16. člena določa tudi, da nadzorni svet sprejme splošne pogoje poslovanja 
javnega sklada. Nadzorni svet Javnega sklada malega gospodarstva Goriške je na seji dne 18. aprila 2024 sprejel sklep 
št. 014-0001/2022-28, s katerim je sprejel Splošne pogoje poslovanja Javnega sklada malega gospodarstva Goriške za 
pomoči de minimis, št. 014-0001/2024-1 z dne 18. 4. 2024. Mnenje o skladnosti k Splošnim pogojem poslovanja 
Javnega sklada malega gospodarstva Goriške za pomoči de minimis je izdalo tudi Ministrstvo za finance. 
 
Omenjeni sklep Nadzornega sveta, mnenje o skladnosti Ministrstva za finance in Splošni pogoji poslovanja Javnega 
sklada malega gospodarstva Goriške za pomoči de minimis so priloženi.  
 
Predlog soglasja je obravnavala tudi Komisija za gospodarske dejavnosti na seji dne 20. 5. 2024 in sprejela naslednji 
sklep: 
Predlog soglasja k splošnim pogojem poslovanja Javnega sklada malega gospodarstva Goriške za pomoči De minimis je 
soglasno potrjen in primeren za odločanje na Občinskem svetu Občine Brda. 
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Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda daje soglasje k Splošnim pogojem poslovanja Javnega sklada malega gospodarstva 
Goriške za pomoči de minimis, št. 014-0001/2024-1 z dne 18. 4. 2024. 

2. Ta sklep velja takoj. 

Ad 9. 
 
Soglasje k splošnim pogojem poslovanja Javnega sklada malega gospodarstva Goriške po skupinski izjemi v 
kmetijstvu 
 
Obrazložitev poda Iris Podobnik – direktorica JSMGG.  
 
Občina Brda je ustanoviteljica Javnega sklada malega gospodarstva Goriške. Zakon o javnih skladih (Uradni list RS, št. 
77/08, 8/2010 - ZSKZ-B, 61/20 – ZDLGPE in 206/21 – ZDUPŠOP, v nadaljevanju: ZJS-1) v drugi alineji 13. člena določa, 
da ustanovitelj daje soglasje k splošnim pogojem poslovanja javnega sklada. Enako določa tudi druga alineja 8. člena 
Odloka o ustanovitvi Javnega sklada malega gospodarstva Goriške (Uradne objave – časopis OKO, št. 14/03 in Uradni 
list RS, št. 21/16). ZJS -1 v tretji alineji 16. člena določa tudi, da nadzorni svet sprejme splošne pogoje poslovanja 
javnega sklada. Nadzorni svet Javnega sklada malega gospodarstva Goriške je na seji dne 21. novembra 2023 sprejel 
sklep št. 014-0001/2022-18, s katerim je sprejel Splošne pogoje poslovanja Javnega sklada malega gospodarstva 
Goriške po skupinski izjemi v kmetijstvu, št. 014-0002/2023-1 z dne 28. 8. 2023. Mnenje o skladnosti  k Splošnim 
pogojem poslovanja Javnega sklada malega gospodarstva Goriške po skupinski izjemi v kmetijstvu je izdalo tudi 
Ministrstvo za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano. 
 
Predlog soglasja je obravnavala tudi Komisija za kmetijske dejavnosti na seji dne 20. 5. 2024 in sprejela naslednji sklep:  
Predlog soglasja k splošnim pogojem poslovanja Javnega sklada malega gospodarstva Goriške po skupinski izjemi v 
kmetijstvu je soglasno potrjen in primeren za odločanje na Občinskem svetu Občine Brda. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda daje soglasje k Splošnim pogojem poslovanja Javnega sklada malega gospodarstva 
Goriške po skupinski izjemi v kmetijstvu, št. 014-0002/2023-1 z dne 28. 8. 2023.  

2. Ta sklep velja takoj. 

 
Ad 10.  

 
Sklep o porabi presežka prihodkov nad odhodki iz preteklih let Javnega zavoda za gasilsko in reševalno dejavnost – 
Gasilska enota Nova Gorica 
 
Obrazložitev poda Aleš Bajec – direktor JZGRD Gasilska enota Nova Gorica.  
 
Javni zavod za gasilsko in reševalno dejavnost – Gasilska enota Nova Gorica (v nadaljevanju: javni zavod) je z dopisom z 
dne 10.04.2024 Občini Brda kot soustanoviteljici javnega zavoda predlagal, da se v letu 2024 in letu 2025 porabi 
presežek prihodkov nad odhodki v višini 110.908,93 EUR, ki ga je javni zavod ustvaril v letih 2022 in 2023.  
 
Porazdelitev presežka prihodkov nad odhodki iz leta 2022 in leta 2023 je razvidna iz spodnje tabele: 

Leto Javna služba v EUR Lastna dejavnost v EUR Skupaj v EUR 

2022 292,87 65.995,92 66.288,79 

2023 3.411,94 41.208,20 44.620,14 

  Skupaj:  110.908,93 

 
Javni zavod predlaga porabo presežka prihodkov nad odhodki za nakup gasilskega vozila, kot sledi: 

 namen EUR 

gasilsko vozilo gasilsko vozilo-avtocisterna za prevoz vode 110.908,93 

  110.908,93 

 
Sklep o porabi presežka za zgoraj navedene namene je svet zavoda obravnaval in sprejel na seji dne 27.02.2024. 
Javni zavod ima na podlagi sklepa Občinskega sveta Občine Brda, številka 0146-04/2019-3, z dne 21.05.2019, iz 
obdobja od 2001 do 2017 še nerazporejena sredstva v višini 100.000,00 EUR. 
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Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Javni zavod za gasilsko in reševalno dejavnost – GASILSKA ENOTA NOVA GORICA, Sedejeva ulica 9, 5000 Nova 
Gorica, presežek prihodkov nad odhodki iz leta 2022 in leta 2023, v višini 110.908,93 EUR uporabi za naslednji 
namen: 

 namen EUR 

gasilsko vozilo gasilsko vozilo-avtocisterna za prevoz vode 110.908,93 

  110.908,93 

Javni zavod ima na podlagi sklepa Občinskega sveta Občine Brda, številka 0146-04/2019-3, z dne 21.05.2019, še 
nerazporejena sredstva v višini 100.000,00 EUR.  
2. Ta sklep velja takoj. 

 
Ad 11. 

 
Poročilo o delu Nadzornega odbora Občine Brda za leto 2023 
 
Poročilo o delu Nadzornega odbora Občine Brda za leto 2023 predstavi Romana Velišček – predsednica NO Občine 
Brda:  

• dne 1. 2. 2023 je potekala konstitutivna seja, na kateri je bila izvoljena predsednica Romana Velišček, 
seznanili so se z nalogami nadzornega odbora in tekočimi projekti. Sprejet je bil plan dela za leto 2023. 

• obravnavan je bil I. in II. Rebalans Proračuna Občine Brda za leto 2023  

• obravnavan je bil predlog Poslovnika Nadzornega odbora Občine Brda, ki je bil kasneje tudi potrjen in 
objavljen.  

• obravnavano je bilo Letno poročilo Službe notranje revizije Mestne občine Nova Gorica, Občine Ajdovščina in 
Občine Brda za leto 2022.  

• obravnavan je bil Zaključni račun Proračuna Občine Brda za leto 2022. 

• obravnavan je bil predlog Proračuna Občine Brda za leti 2024 in 2025.  
 

Ad 12.  
 

Poslovno poročilo ZTKMŠ Brda za leto 2023 
 
Poslovno poročilo predstavi Tina Novak Samec – direktorica ZTKMŠ Brda.  
 
1. MERLJIVI CILJI ZTKMŠ Brda 2023 

 
1.1. Finančni načrt ZTKMŠ Brda 

Kriterij delež lastnih sredstev: 
- do 15 % lastnih sredstev 

 
1. 2. Delovanje na področju turizma 

Kriterij za delovanje na področju turizma: 
- ohranjanje št. nočitev na nivoju leta 2022 (59.105 nočitev). 
- ohranjanje prihodkov iz naslova turistične takse na nivoju leta 2022 (113.370 €). 

 
1. 3. Delovanje Vile Vipolže 

Kriterij trženja Vile Vipolže: 
- 20 plačljivih dogodkov in poročnih slavij 

 
1. 4. Delovanje na področju Mladinskega centra in mladinskega dela 

Kriteriji za delovanje na področju mladinskega dela: 
- organizacija poletnega in zimskega varstva (vključenost 50 otrok v poletnem obdobju, vključenost nad 20   
   otrok v zimskem obdobju) 
- organizacija poletnih kampov (raznovrstni športni na več lokacijah v Brdih)  
- organizacija vsaj enega dogodka ali delavnice za otroke in mlade na mesec (v času sproščenih ukrepov) 
- vključenost otrok in mladih v Mladinski center – do 50 otrok na teden  

 
1. 5. Delovanje na področju športa 

Kriterij za ocenjevanje uspešnosti: 
- gostovanje vsaj enega večjega športnega dogodka na mednarodnem nivoju 
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- gostovanje vsaj enega večjega športnega dogodka na državnem nivoju 
 
2. DOSEGANJE MERLJIVIH CILJEV  
 
2.1. Finančni načrt ZTKMŠ Brda 
 
Lastni delež se je v letu 2022 v primerjavi z letom 2021 povečal. Pri planiranju so bili z vidika lastne udeležbe še vedno 
nekoliko skromnejši glede na izjemno negotove razmere na trgu in zaradi še vedno zaostrenih COVID ukrepov v prvi 
polovici leta in v času planiranja. Beležili so povečanje št. poročnih slavij in poslovnih dogodkov v Vili Vipolže tako 
napram letu 2022, kot tudi napram zelo uspešnemu letu 2019. Povečali so se vsi prihodki tako iz naslova pridobitne 
tržne dejavnosti kot iz naslova javne službe. Uspešni pa so bili na LAS razpisih in na razpisu STO, za promocijo 
destinacije.  
 
2.2. Delovanje na področju turizma  
 
V letu 2023 so se po treh covidnih letih počasi vračali na skoraj ustaljene tirnice, ampak v neki novi realnosti. Na 
področju turizma so se nakupovalne navade spremenile in odzivi gostov/turistov z vidika obiska/nočitev pa precej 
nepredvidljivi. Na področju organizacije vseh tipov dogodkov so se popolnoma sprostili vsi ukrepi. Glede na stanje v 
mednarodnem okolju (vojne, napoved recesije, vremenske neprilike…) so se spremenile tudi nakupne navade 
potrošnikov tudi v povezavi s potovanji in preživljanjem prostega časa. 
Na področju turizma so bili v Brdih priča zaprtju Hotela San Martin, ki se je v zadnjih letih uveljavil kot specializiran 
hotel za poslovni turizem. Z gostovanjem podjetij so polnili lastne kapacitete, kot tudi ostale nočitvene kapacitete v 
Šmartnem. Hotel San Martin je bil tudi edini hotel specializiran za pohodniški in kolesarski turizem. Z zaprtjem so 
izgubili eno večjih namestitvenih kapacitet, ki je na tem nivoju bila sposobna prenočiti večjo skupino gostov, kar so 
potrebe organiziranih skupin.  
Za malo turistično destinacijo vsaka sprememba terja velike posledice. Z menjavo lastništva v Grediču in dvigom cen za 
poročne najeme, so izgubili eno izmed poročnih lokacij poleg Vile Vipolže, ki je bila med mladoporočenci in 
organizatorkami porok zelo priljubljena in je lahko gostila večjo skupino gostov. S tem niso izgubili samo poročne 
lokacije, upadlo je tudi število nočitev, saj so poročni gostje spali tudi v ostalih kapacitetah po Brdih, glede na to, da je 
Gredič gostil predvsem poroke tujih gostov oz. gostov, ki so prihajali iz drugih koncev Slovenije. 
Zaradi vsega navedenega so bili v letu 2023 priča rahlemu vpadu št. gostov in posledično nočitvam napram letu 
poprej, poleg tega je potrebno upoštevati zares rekordno koriščenje turističnih bonov v letih 2020 in 2021. V Brdih so 
imeli tako že v letih 2021 in 2022 indekse, ki so izkazovali več kot 35 % rast nočitev glede na rekordno in vzorčno 
predkoronsko leto 2019. Prav tako so v letu 2023 beležili povečanje št. gostov in nočitev napram letu 2019 in sicer za 
skoraj 23 %. Ponovno so se približali razmerju med tujimi in domačimi gosti v prid tujim. Skoraj 64 % tujih gostov je 
ustvarilo skoraj 70 % nočitev. Če so slovenske in turistične destinacije beležile v letu 2023 število nočitev kot v 
rekordnem predkoronskem 2019, so kot ena redkih, če ne celo edina slovenska destinacija te podatke presegli že 
veliko prej in so zato in zaradi drugih uspešnih zgodb vedno izpostavljeni kot primer dobre prakse! 
Istočasno pa velja poudariti, da so bili v zadnjih letih priča povečanja odprtja enot s ponudbo  nočitvenih kapacitet. V 
letu 2019 so beležili 54 ponudnikov s 744 ležišči, v letu 2023 pa kar 95 ponudnikov s 1142 ležišči. Število ponudnikov 
se je v 4 letih povečalo za skoraj 76 %, število ležišč pa za 53,5 %. Posledično se je št. gostov in nočitev pri določenih 
ponudnikih znižalo, saj so se slednji razporedili med druge ponudnike. 
 
2.3. Delovanje Vile Vipolže  
 
Leto 2023 je bilo po številu dogodkov precej uspešnejše od prejšnjega leta. Skupaj se je v Vili Vipolže odvilo 67 
dogodkov in 43 sklenitev zakonskih zvez. Zabeležili so 17 plačljivih najemov prostorov Vile Vipolže od tega jih je bilo 11 
za poslovne dogodke, 6 pa je bilo tudi najemov za organizacijo kulturnih dogodkov, česar v prejšnjem letu niso imeli. 
Precej se je povečalo tudi število poročnih slavij, saj so v letu 2023 napolnili skoraj vse termine v glavni poročni sezoni 
od maja do začetka oktobra ter imeli poročno slavje tudi v decembru. Skupaj so imeli 24 najemov kletnih prostorov za 
poročno slavje, kar je 50 % več kot v prejšnjem letu. Število poslovnih dogodkov je bilo v letu 2023 enako kot leta 
2022. Imeli so sicer kar nekaj povpraševanj, ki pa jih je bilo včasih težko realizirati zaradi velike zasedenosti Vile Vipolže 
z drugimi dogodki. Za večje dogodke pa ostaja še vedno problematika nameščanja večjega št. oseb v en hotel, kar je 
velikokrat zahteva organizatorja in sicer po precej nižjih cenah, kot se jih dosega v Brdih. Kljub temu, da se sicer število 
dogodkov ni povečalo, so imeli kar povečano število večdnevnih poslovnih dogodkov: klimatsko konferenco Hydrogen 
ecosystem North Adriatic, kongres klinike Golnik, srečanje odbora Alpske konvencije in celotedenske predstavitve 
novega Volkswagnovega vozila, kar je tudi z vidika oddaje prostorov in tudi sob, zelo pozitivno. Vila Vipolže je gostila 
tudi veliko dogodkov lokalnih društev kot je 50. obletnica Društva upokojencev Brda, svečano proslavo OS Brda, 
praznični koncert Pihalnega orkestra Brda, plesni nastop #lospravilos, predavanja Osnovne šole Alojza Gradnika 
Dobrovo s predavateljema Aleksandrom Zadelom in Aljošo Bagola ter koncerte Glasbene šole Nova Gorica. Letos so v 
Vili Vipolže gostili tudi nove festivale:  
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Festival naravne hrane, zvoka in sprostitve Eat pray love Brda ter festivala Brda & Friends in Brda & Collio, ki so bili vsi 
tudi zelo uspešni in odmevni. Vila Vipolže je opravila ponovno ocenjevanje za certifikat Green key ter znak Slovenia 
Green za sobe, atrakcijo, kongresni prostor in kulinariko in ga uspešno podaljšala za eno leto. Ministrstvo za kulturo je 
za Vilo Vipolže nabavilo novo avdio in video opremo, ki bo zagotovo pripomogla k kakovosti in boljši tehnični izpeljavi 
vseh dogodkov v Vili Vipolže. Še vedno pa se čaka na izboljšave in prenovo spalnih kapacitet, ki ne ustrezajo 
pozicioniranju za 4**** kapaciteto, kar se za objekt kot je Vila Vipolže spodobi in kar gostje tudi pričakujejo.  
 
2.4. Delovanje na področju Mladinskega centra in mladinskega dela 
 
V letu 2023 je bilo varstvo organizirano in izpeljano tako v času zimskih, kot tudi poletnih počitnic. V jesenskem 
terminu je počitniško varstvo tudi bilo razpisano, vendar se ni izvedlo, ker je bilo premalo prijavljenih otrok. Počitniški 
teden je imel kar dva prosta dneva (praznik), kar je seveda bil razlog za manjše zanimanje kot običajno. Zanimanje za 
poletno počitniško varstvo je bilo tudi letos zelo veliko, zato so dodali dodaten teden (7. termin). 
 
Delavnice za mlade v Mladinskem centru Brda: 
JANUAR - FEBRUAR: tečaj lego robotike: začetni tečaj LEGO SPIKE PRIME (8 oseb) 
MAREC: delavnica ličenja z Niko Šinigoj (11 oseb) 
APRIL: medgeneracijska velikonočna pekovska delavnica (23 oseb) 
MAJ: Brda Bubble se predstavi (28 oseb) 
NOVEMBER: briška ustvarjalna delavnica (9 oseb) 
DECEMBER: novoletna delavnica aromaterapije (9 oseb 
 
2.5. Delovanje na področju športa  
 
Čezmejni pohod po poti Alpe Adria Trail (7. 10. 2023) 
Pot Alpe Adria Trail, ki v celoti vodi kar skozi tri dežele (Avstrijo, Slovenijo, Italijo) sestavlja 43 etap, v skupni dolžini 
skoraj 750 km. Celodnevni pohodniški dogodek, se je letos 7. oktobra odvil na briških tleh. 350 udeležencev iz vseh 
treh dežel se je podalo po 30. in 31. odseku čezmejne etape. Dogodek se je odvil pod organizacijskim okriljem Zavoda 
za turizem, kulturo, mladino in šport Brda, Slovenske turistične organizacije ter Regione Friuli Venezia Giulia. 
Pohod je potekal iz Krminske gore do gradu Dobrovo, ob poti pa barvit kulturni program in gastronomski užitki brez 
meja. 11,5 prehojenih kilometrov znotraj čezmejnega prostora, ob spoznavanju skupne kulture in gastronomije Brd in 
Collia. 
 
Eco maratona Brda - Collio (7. in 8. 10.2023) 
Z ekipo ASD Maratona delle città del vino so v devetih letih čezmejnega sodelovanja stkali odlične vezi, predvsem pa 
pristna prijateljstva. Na odkrivanje edinstvenega čezmejnega teritorija, se je na soboto 7. in nedeljo 8. oktobra 2023 
podalo več kot 2.000 športnih navdušencev. Dogodek je vsekakor priložnost za rekreacijo v naravi ter občudovanje 
našega izjemnega teritorija, saj poti vodijo mimo najlepših naravnih in kulturnih znamenitosti na italijanski in slovenski 
strani Brd. Edinstven projekt, ki povezuje čezmejna območja, združuje ljubitelje aktivnosti v naravi in promovira  
zdrav način življenja. 
V sklopu dogodka so se odvile naslednje aktivnosti: 
• MINI TRAIL / 10 km 
• TRAIL / 22 km 
• ECOMARATONA COLLIO BRDA / 48 km 
• POHOD / 3, 7, 12 in 20 km 
 
Državni pokal Pumpaj Slovenija (14. 10. 2023) 
Pumptrack proga v Športnem parku Vipolže je manj kot leto po njeni izgradnji že gostila pomembno tekmovanje - 
finale državnega pokala Pumpaj Slovenija. Dogodek se je odvil pod okriljem Kolesarske zveze Slovenije ter v 
organizaciji Zavoda za turizem, kulturo, mladino in šport Brda. Briška pumptrack proga ni dopuščala napak in sodi med 
ene težjih v Sloveniji. Med sabo se je pomerilo 71 tekmovalcev v različnih selekcijah, spremljevalni program z nazivom 
Grbine so fine pa smo zapeljali skupaj z ambasadorjema Filipom Flisarjem in Matejem Žanom ter Foksijevo kolesarsko 
šolo in maskoto. Manjkal ni niti dodatni program, ki je obsegal predstavitve: policije in njenih preventivnih aktivnosti;  
strojne, prometne in lesarske srednje šole Šolskega centra Nova Gorica; Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem 
prometu Občine Brda z demonstracijami pomena čelad, reakcijskega časa, pa tudi vpliva alkohola na varnost v 
prometu; Kolesarskega društva Brda; Turistične agencije San Martin s kolesarskimi turami po Brdih; lokalnih 
ponudnikov dobrot, ki so poskrbeli za atraktivnost dogodka. 
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Računovodsko poročilo 2023 – povzetek   

• Zavod med sredstvi izkazuje opredmetena in neopredmetena osnovna sredstva; na dan 31. 12. 2023 znaša 
preostanek vrednosti 7.336.385,54 EUR. 

• Stanje denarnih sredstev v blagajni BB - TIC znaša 169,89 EUR, v blagajni BB - Vile Vipolže 399,70 EUR, stanje v 
blagajni »teren« 202,90 EUR. Skupaj stanje v blagajni 772,49 EUR. Stanje na podračunu EZR pa znaša 6.167,57 
EUR. 

• Zavod nima kapitalskih naložb in posojil. 

• V izven bilančnih evidencah Zavod izkazuje vrednost zalog trgovskega blaga namenjeno za komisijsko prodajo. 

• V izkazu prihodkov in odhodkov določenih uporabnikov izkazujemo 96.330 EUR presežka odhodkov nad prihodki. 
Obveznosti za plačilo davka od dohodka pravnih oseb je 0.  

• Za kritje presežka odhodkov se koristi stanje na kto 985 – presežki preteklih let, v znesku 14.062,54 EUR. Novo 
stanje presežka odhodkov je potemtakem 82.266, 96 EUR.  

• V izkazu prihodkov nad odhodki po načelu denarnega toka izkazujemo 2.387,39 EUR presežka odhodkov nad 
prihodki. 

• Obveznost za davek od dohodka pravnih oseb je 0 EUR. Na podlagi vplačanih akontacij imamo terjatev v višini 
253,89 EUR oz. po plačilu še zadnje akontacije v januarju pa 338,52 EUR. 

• V Zavodu je na dan 31. 12. 2023 redno zaposlenih 6 oseb, 3 osebe za nedoločen in 3 za določen čas.  
 
Miloš Protić 

• Večje število nočitvenih kapacitet in hkrati obseg nočitev ostaja na nivoju leta 2022. Iz tega mogoče izhaja, da se 
bo trg nasičil in da bodo določene kapacitete ostale neekonomične oz. manj zasedene in da bo v trenutku prišlo 
mogoče do kolapsa trga. Kakšne ukrepe se predvideva na tem področju? 

• Festival Briške češnje – ali je to še vedno ključni dogodek v Brdih? Potrebno bi bilo nekoliko dvigniti nivo dogodka. 
Ker je naslednje leto dogodek EPK 2025 ga zanima, kako se bo ta dogodek ustrezno vključilo temu dogajanju na 
Goriškem.  

• Leta 2026 bo obeležitev 60. Praznika češenj, ki bi ga morali obeležiti na prav poseben način  

• Omenjen je bil presežek odhodkov nad prihodki iz naslova Festivala Briške češnje. Navaja se, da so se stroški 
dvignili zaradi stroškov rediteljev, aktivnosti vezanih na varnost, stroškov zdravstvene oskrbe, stroškov materiala, 
čiščenja, itd….. Mogoče bi bilo smiselno razmisliti in dogodek vrniti na Dobrovo, kjer bi s tem racionalizirali 
stroške, omejili tudi problematiko parkirnih prostorov in hkrati z neko inovativno noto ponudbe vrnili blišč tej 
tradiciji. Tudi tradicionalna povorka je imela ne samo nek simbol ampak je združevala tudi vaščane.  

 
Tina Novak Samec 

• Zavod se stalno ukvarja z razvojem in sledi zastavljeni strategiji, ki se seveda dotika tudi nastanitvenih kapacitet. V 
zadnjih letih je bilo na področju turizma ogromno narejenega na področju občine, ki vzpostavlja pogoje, kot tudi 
na področju vseh subjektov, ki delujejo na področju turizma. Zavod se je v okviru sveta zavoda že začel pogovarjati 
kaj narediti in kako pristopiti k profesionalizaciji turizma. Dejstvo je, da je Brdom podobnih turističnih destinacij 
ogromno. Brda se pojavljajo kot primer dobre prakse na raznih področjih in tudi tukaj bo potrebno stopiti skupaj. 
Ko zavod sklicuje razne sestanke na temo področja turizma, se ponudniki ne odzivajo, kar pomeni, da tudi 
dodatno izobraževanje ni možno, kako peljati naprej strategijo in kako naslavljati cenovno politiko. Spodbujajo 
ponudnike, da bi se organizirali v neke vrste združenje ponudnikov nastanitvenih kapacitet v okviru katerega bi se 
pogovarjali o strategiji, izboljšavah, kvaliteti in kako si med sabo pomagati (kadrovska stiska). Poleg tega pa se 
bodo morali začeti ukvarjati tudi s cenovno politiko. V zadnjih letih prihaja do nenadzorovanega porasta cen. V 
Brdih so cene precej visoke in potrebno se bo začeti ukvarjati s tovrstnimi vprašanji. Potrebno bo primerjati 
Brdom podobne destinacije in temu primerno prilagoditi kvaliteto storitev, ponudbo in cenovno politiko. Zavod 
lahko usmerja in pripelje primere dobrih praks. Če se pa ta segment ne bo povezal in oblikoval v neko neformalno 
združenje, ne bo narejenih velikih korakov. Z vidika nastanitvenih kapacitet pa je iluzija pričakovati samo rast.  

• Glede samega koncepta praznika češenj je potekalo veliko pogovorov. Razprava je potekala tako z vaškimi 
skupnostmi kot tudi na nivoju župana in podžupanov in zasnovan je bil nov koncept praznika. Dejstvo je, da je bil 
prejšnji koncept praznika češenj zelo zastarel, zato se je tudi beležilo upad števila obiskovalcev, ker je postajal 
nezanimiv. Tudi ga. Darinka Sirk, nekdanja pobudnica pri organizaciji Praznika češenj ter slovenski etnolog, g. 
Bogataj, sta bila mnenja, da je uprizarjanje nekih tradicionalnih običajev, kot so bili nekoč, zelo zastarelo in 
neprimerno, v kolikor se to ne prenese v današnji čas. Ocenjuje, da so v lanskem letu festival zelo uspešno 
organizirali, povečalo se je število obiskovalcev, predvsem tistih, ki so v Brda prišli prvič, veliko jih je bilo tudi iz 
tujine. Potrebno se je zavedati, da v kolikor je bil Praznik češenj nekoč eden redkih dogodkov v širšem Goriškem 
prostoru, sedaj temu ni več tako, saj je daleč naokoli zelo veliko dogodkov in to v istem terminu in posledično se 
ljudje sami odločajo, kaj jim bolj ustreza in kam bodo šli. To, da je povorka povezovala domačine, zadnje čase ni 
bilo tako, saj so vaške skupnosti imele izredne težave povezati vaščane. Zato so skupaj sprejeli stališče, da se 
vozov ne dela več, ker zanje ni več interesa.  
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• Kar se tiče priprav na praznovanje 60. obletnice Praznika češenj se bodo zagotovo primerno pripravili. To ostaja še 
vedno občinski praznik in najbolj pomemben praznik v Občini Brda z vidika generiranja prihodov in obiskov ter 
pozicioniranja Brd. Kar se tiče EPK 2025 bo potekalo ogromno dogodkov. Vsekakor bo Občina Brda s Festivalom 
Briške češnje vključena v program. Da bi si pa obetali kakršnokoli financiranje iz tega naslova, pa ni mogoče, saj so 
vsi dogodki, ki so financirani iz Zavoda EPK 2025 zapisani znotraj glavne knjige, kjer je prostor predvsem za nove 
dogodke in novosti.  

 
Miloša Protića zanima, ali je bila mogoče narejena kakršnakoli anketa glede zadovoljstva obiskovalcev Festivala Briške 
češnje v lanskem letu.  
 
Tina Novak Samec pojasni, da pisne oz. elektronske ankete niso izvajali, vedno pa so bili prisotni na vseh prizoriščih kot 
glavni organizatorji. Veliko so se pogovarjali z obiskovalci, ki so jih zajeli na različnih lokacijah. Mnenja so bila zelo 
pozitivna. Prav tako so se pogovarjali s predstavniki vaških oz. krajevne skupnosti in društev. Vsekakor pa je vsako 
mnenje in pobuda dobrodošlo.  
 
Jurij Špacal 

• V poročilu ni navedeno, kako se bo pokrila izguba, ki jo izkazuje zavod.  

• Glede na to, da je ZTKMŠ Brda ena večjih postavk v proračunu, ki jih Občina Brda financira, bi se moral zavod  
financirati skozi neko pridobitno dejavnost, katero bi bilo potrebno povečati.  

• Predlaga dopolnitev poročila indeksa v primerjavi s podobnimi turističnimi destinacijami. 

• Svet zavoda je nadzorni organ zavoda in glede na trenutno finančno stanje, bi moral svet zavoda na to reagirati že 
prej in se glede na situacijo večkrat sestati.  

• Premalo poudarka se daje na vinarjih, ki so ena ključnih gospodarskih dejavnosti v Brdih. Meni, da bi moral zavod 
z vinarji bolj sodelovati.  

• Predlaga, da se v času božično – novoletnih praznikov organizira prireditev v Šmartnem.   
 
Tina Novak Samec 

• Sanacijski načrt poslovanja ZTKMŠ Brda, v kolikšnih letih se bo izguba pokrila, je planiran v letu 2024 v dogovoru z 
ustanoviteljem.   

• Glede pridobitne dejavnosti lahko pove, da je imel zavod ob začetku njenega prvega mandata (2015) iz naslova 
pridobitne dejavnosti 25.000 Eur prihodkov, v lanskem letu pa 192.646,00 Eur prihodkov. Če so kake pobude, kar 
se tiče ustvarjanja dodatnih prihodkov, je več kot dobrodošlo.  

• Kar se tiče indeksa v primerjavi z drugimi turističnimi destinacijami ima pripravljene vse podatke in jih lahko poda 
v naslednjem poročilu. Vsekakor pa se primerjajo z ostalimi destinacijami in kaj se tam dogaja. Najbolj pomembno 
pa je dejstvo, kaj se uspe dodatnega prodati doma.  

• V lanskem letu se je svet zavoda res sestal samo trikrat, v letošnjem letu pa imajo zastavljeno, da se bodo večkrat 
sestali. S sestavo sveta zavoda je zadovoljna, saj so razprave zelo konstruktivne in člani razumejo vsa področja 
delovanja zavoda.  

• Kar se vinarjev tiče meni, da se jim daje zelo velik poudarek, potrebno pa se je zavedati, da imajo vsi segmenti 
določene potrebe in želje. Doseči bo potrebno to, da bodo vsi ponudniki participirali v skupno dobro. Sama si želi 
sodelovanja pri vseh aktivnostih.   

• Božično Šmartno – v kolikor bodo sredstva na razpolago se bo pristopilo k izvedbi prireditve.      
 
Robert Feri  
Predlaga, da se občinski svet seznani s planom dela zavoda za leto 2025, kjer bi se doseglo nek dogovor med občinskim  
svetom, občinsko upravo in svetom zavoda in katere so tiste točke, ki bi se jih dalo v naslednjem proračunskem letu 
izpostaviti in izpeljati. Nekatere so kadrovsko in finančno zelo obremenilne, medtem ko je nekaj stvari takih, ki ne 
terjajo nekih visokih finančnih izdatkov in kadrovskih potreb.  
Struktura gostov se je v letu 2023 definitivno spremenila glede na izhodiščno leto 2019. Upad je italijanskih gostov in 
gostov in severnih držav. Struktura gostov je različna. Potrebno bi se bilo sestati z vsemi akterji in doreči, kdo so ciljni 
gostje in ciljne skupine.  
 
Tina Novak Samec 

• Plan dela zavoda se lahko predstavi na občinskim svetu, v kolikor se s tem strinja Svet zavoda, v katerega so 
imenovani tudi predstavniki ustanovitelja. To je stvar odločitve ustanovitelja.    

• Kar se tiče realizacije strategije pove, da se lahko pregleda, katere zadeve so že bile realizirane in katere se 
realizirajo.  

• Kar se tiče ciljnih trgov ima pripravljeno poročilo, kako se gostje gibajo po posameznih državah. Ob sklicu 
sestankov pričakuje tudi večjo odzivnost, ki pa v zadnjem času temu žal ni tako. Ponudnike je potrebno 
vzpodbuditi, da se sestankov udeležujejo in sodelujejo z zavodom.  
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Goran Simčič meni, da bi moral svet zavoda najprej sprejeti sklep o tem, kako bo zavod sam pokril izgubo iz preteklega 
leta. Moti ga način reševanja izgube in sicer razmišljanje o tem, ne kaj bo zavod sam naredil, da pokrije izgubo, ampak 
kako bo za to prosil  ustanovitelja.  
 
Tina Novak Samec pove, da se ves čas dela na prihodkih, v kolikor je to možno (organizacija koncertov, 
Martinovanje,….). So področja, kjer je več odhodkov kot prihodkov, saj je potrebnega veliko dela in organizacije. Veliko  
je dogodkov in zadev (čiščenje WC v Gonjačah, pohodne poti,…), ki grejo direktno skozi zavod in v kolikor tega ne bi 
bilo bi bil transfer veliko nižji. V Vili Vipolže poteka ogromno dogodkov, ki se pa vsi ne tržijo, nastajajo pa stroški 
(čiščenje,….). Vsekakor pa se bodo trudili še naprej delati na prihodkih.  
 
Teja Jelina pove, da samozadostnost bo drago stala. Govora je samo še o turizmu, so pa tudi druge panoge. Kmetijstvo 
je tudi panoga, ki ima svoje težave in prav tako kultura, šport in mladina itd.  
 
Župan Franc Mužič se strinja, da je potrebno določene zadeve spremeniti in drugače nastaviti, zato je potrebno stopiti 
skupaj.   
 
Robert Feri ponovi, da je dal pobudo, da se plan dela za naslednje leto obravnava tudi na občinskemu svetu in občini, 
ker se je ugotovilo, da strategija turizma ni skoraj nič naslovljena v proračunih za leti 2024 in 2025. Potrebno bi se bilo 
dogovoriti, kje so nujne naloge, ki bi se jih dalo izvesti v naslednjem letu.  
 
Tanja Baša Jasnič pohvali Tino Novak Samec in njeno ekipo na vseh področjih delovanja, predvsem na kulturnem 
področju, vsaj kar jih je sama deležna. Gre za čudovite dogodke, ki pa bi bili včasih lahko tudi plačljivi.  
 

Ad 13. 
 
Predlogi sklepov o soglasju k dodelitvi dela plače za redno delovno uspešnost direktorjev javnih zavodov 
 
Obrazložitev poda Nika Fabricijo Jug.  
 
Skladno z 21. členom Zakona o sistemu plač v javnem sektorju (ZSPJS) so javni uslužbenci lahko upravičeni do teh oblik 
delovne uspešnosti: 
-       redna delovna uspešnost, 
-       delovna uspešnost iz naslova povečanega obsega dela in 
-       delovna uspešnost iz naslova prodaje blaga in storitev na trgu. 
 
7. člen Uredbe o plačah direktorjev v javnem sektorju določa, da direktorjem v javnih zavodih, javnih agencijah, javnih 
skladih in drugih osebah javnega prava se del plače za redno delovno uspešnost v okvirih, ki jih določa zakon, izplačuje 
enkrat letno na podlagi poslovnega poročila, in sicer za redno delovno uspešnost v preteklem letu. 
Višino dela plače za redno delovno uspešnost ravnateljev, direktorjev in tajnikov določi organ, pristojen za njihovo 
imenovanje (22.a člen ZSPJS) na podlagi meril, ki jih določi pristojni minister. 
Nadalje Uredba o plačah direktorjev v javnem sektorju določa, da organ, pristojen za imenovanje direktorja, mora pri 
odločanju o višini dela plače za redno delovno uspešnost pridobiti soglasje ustanovitelja.  
 
Na tej podlagi je Občina Brda prejela s strani Svetov javnih zavodov, katerih je ustanoviteljica, vlogo za izdajo soglasja k 
izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost direktorja, in sicer: 
1. Svet zavoda Gasilska enota Nova Gorica je podal vlogo za izdajo soglasja k dodelitvi dela plače za redno delovno 

uspešnost obeh direktorjev, ki so v lanskem letu vodili zavod.  Vlogi je priložena utemeljitev ocene s strani sveta 
zavoda. 

2. Nadzorni svet Javnega sklada malega gospodarstva Goriške je podal vlogo za izdajo soglasja k izplačilu dela plače 
za redno delovno uspešnost direktorice, kar je predhodno obravnaval na svoji seji in sprejel sklep, ki je vlogi tudi 
priložen.  

 
Občinski svet kot organ ustanovitelja je zaprošen za podajo soglasij k izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost 
direktorjev javnih zavodov za leto 2023, kot predlagajo posamezni Sveti zavodov. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občina Brda podaja Svetu zavoda Gasilska enota Nova Gorica soglasje za izplačilo dela plače za redno delovno 
uspešnost obeh direktorjev za leto 2023. 

2. Ta sklep začne veljati takoj. 
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Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občina Brda podaja Nadzornemu svet Javnega sklada malega gospodarstva Goriške soglasje za izplačilo dela 
plače za redno delovno uspešnost direktorice za leto 2023. 

2. Ta sklep začne veljati takoj. 

 
Ad 14.  

 
Sklep o participativnem proračunu v Občini Brda za leto 2024 

 
Obrazložitev poda Nika Fabricijo Jug.  
 
Občina Brda je prvič pristopila k participativnemu proračunu v letu 2023 s pozivom Participativni proračun za mlade, ki 
smo mu nadeli ime »Bujša Brda«. 
Na poziv so lahko kandidirali mladi občani Brd, stari od 15 do 29 let. 
 
Komisija je pregledala 4 prispele vloge, od katerih je samo ena bila v skladu s pogoji in merili poziva: 

• Predlog projekta mora prispevati k uresničevanju javnega interesa na območju Občine Brda, 

• Predlog projekta mora biti takšen, da je njegova izvedba v pristojnosti Občine Brda (na občinskih zemljiščih 
oziroma občinski infrastrukturi ali pa je potrebno pridobiti soglasje lastnika) in ga je mogoče izpeljati v okviru 
občinskih zmogljivosti, 

• je skladen z razvojnimi usmeritvami občine, opredeljenimi z veljavnimi razvojnimi programi, s strategijami in 
programi razvoja posameznih področij, 

• Predlog projekta še ni bil uvrščen v NRP proračuna Občine Brda za leto 2024, 

• Predlog projekta ne sme biti v nasprotju z zakonodajo ali urbanističnimi akti, 

• Predlog projekta ne ustreza pogojem pridobitve nepovratnih sredstev iz drugih občinskih razpisov, 

• Predlog projekta mora biti realno izvedljiv v proračunskem letu 2024, 

• Predlog projekta mora biti finančno ovrednoten med 500 EUR in 20.000 EUR. 
 
Za namen poziva je bilo razpisanih 20.000 eur proračunskih sredstev, s katerimi bo v letošnjem letu realiziran projekt 
»Otroška igrala na Humu«. 
Občina Brda želi participativni proračun postaviti še stopničko više in ga tako ponuditi vsem občanom Brd, in sicer od 
15. leta starosti dalje. 
Poziv bo izpeljala komisija, ki jo bo imenoval župan. Predlaga se, da se za namen poziva oziroma izpeljavo projektov 
nameni skupno višino sredstev 25.000 eur. Navedena sredstva se bo rezerviralo v Proračunu Občine Brda za leto 2025, 
ko bodo izbrani projekti tudi realizirani.  
 
Damjan Birtič pove, da je ideja o participativnem proračunu že kar nekaj časa znana. Meni, da je Občina Brda po vzoru 
drugih občin ubrala kar dobro pot, da se na tak način vzpodbuja mlade. Nima nič proti temu, da se razširi in ponudi 
vsem občanom Brd ampak pri postavitvi kriterijev predlaga, da se da prednost oz. vsaj neko vzpodbudo mladim in 
ohrani idejo, ki je bila podana na začetku.   
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občina Brda pristopi v letu 2024 k izpeljavi poziva »Participativni proračun v Občini Brda«.  
        Postopek poziva izpelje Komisija za participativni proračun, ki jo imenuje župan. 
2. Za namen poziva se določi višino sredstev 25.000 eur, ki bodo zagotovljena v Proračunu Občine Brda za leto 

2025. 
3. Ta sklep velja takoj. 

 
Ad 15. 

 
Imenovanje predstavnika Občine Brda v Svet zavoda Goriške lekarne Nova Gorica 
 
Obrazložitev poda Anita Manfreda.  
Občina Brda je prejela poziv Goriške lekarne Nova Gorica za imenovanje predstavnika Občine Brda v Svet zavoda 
Goriške lekarne Nova Gorica.  
17. člen Odloka o ustanovitvi javnega lekarniškega zavoda Goriška lekarna Nova Gorica (Ur. list RS št. 6/19) določa, da 
ima svet zavoda 15 članov in je sestavljen iz:   
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• osem predstavnikov občin ustanoviteljic, od katerih imenuje mestna občina tri, ostale občine pa po enega 
predstavnika,  

• pet izvoljenih predstavnikov zaposlenih v javnem zavodu,  

• en predstavnik pacientov in  

• en predstavnik ZZZS.  
 
Mandat članov sveta javnega zavoda traja pet let. Njihov mandat se začne s potekom mandata predhodnih članov 
sveta ter traja do prve seje naslednjega novoizvoljenega sveta zavoda. Če članu sveta mandat predčasno preneha, 
imenuje pristojni organ nadomestnega člana, ki ima mandat do izteka mandata sveta zavoda. Po preteku mandata so 
člani lahko ponovno imenovani oziroma izvoljeni. 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja pri Občini Brda je dne 19. 4. 2024 pozvala vso zainteresirano 
javnost, da posredujejo predloge za predstavnika Občine Brda v Svet zavoda Goriške lekarne Nova Gorica.      
 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanje je prispele predloge obravnavala na 8. korespondenčni seji in 
sprejela naslednji sklep:  
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in  imenovanja predlaga Občinskemu svetu Občine Brda, da poda pozitivno 
mnenje k imenovanju Tanje Baša Jasnič, za predstavnico Občine Brda v Svet zavoda Goriška lekarna Nova Gorica. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP 
 

1. Občinski svet Občine Brda v  Svet zavoda Goriške lekarne Nova Gorica za petletno mandatno obdobje imenuje  - - 
- Tanja Baša Jasnič, Vipolže 97/a, 5212 Dobrovo 

2. Ta sklep velja takoj.  

 
Ad 16. 

 
Ureditev zaznambe javnega dobra na nepremičnini v k. o. Vrhovlje 

 
Obrazložitev poda Dejan Rusjan.  
 
Občina je lastnica parcele 3823 k. o. Vrhovlje, ki v naravi predstavlja javno pot. Ker doslej na nepremičnini ni bilo 
zaznambe javnega dobra, je potrebno to urediti.   
 
 Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 
 

1. S tem sklepom pridobi status grajenega javnega dobra lokalnega pomena nepremičnina z ID znakom:  

• parcela 2280 3823 katastrska občina 2280 3823 VRHOVLJE parcela 3823 (ID 6824790) 
2. Nepremičnina iz 1. točke tega sklepa pridobi status grajenega javnega dobra lokalnega pomena v lasti Občine 

Brda z ugotovitveno odločbo, ki jo na podlagi tega sklepa po uradni dolžnosti izda občinska uprava. Po 
pravnomočnosti odločbe se predlaga zaznamba javnega dobra v zemljiški knjigi. 

3. Ta sklep prične veljati osmi dan po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

 
Ad 17. 

 
Ureditev zaznambe javnega dobra na nepremičnini v k. o. Mirnik 

 
Obrazložitev poda Dejan Rusjan.  
 
Občina je lastnica parcele 2543/23 k. o. Mirnik, ki v naravi predstavlja del javne poti JP 520931. Ker doslej na 
nepremičnini ni bilo zaznambe javnega dobra, je potrebno to urediti.  
 
 
 Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 
 

1. S tem sklepom pridobi status grajenega javnega dobra lokalnega pomena nepremičnina z ID znakom:  

• parcela 2277 2543/23 katastrska občina 2277 MIRNIK parcela 2543/23 (ID 2939496) 
2. Nepremičnina iz 1. točke tega sklepa pridobi status grajenega javnega dobra lokalnega pomena v lasti Občine 

Brda z ugotovitveno odločbo, ki jo na podlagi tega sklepa po uradni dolžnosti izda občinska uprava. Po 
pravnomočnosti odločbe se predlaga zaznamba javnega dobra v zemljiški knjigi. 

3. Ta sklep prične veljati osmi dan po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 
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Ad 18. 

 
Ukinitev zaznambe javno dobro na parceli št. 2546/2 k. o. Mirnik 
 
Obrazložitev poda Dejan Rusjan.  
 
Parcela 2546/2 k. o. Mirnik v naravi predstavlja del hiše Breg pri Golem Brdu št. 3 s pripadajočim zemljiščem in ne služi 
več namenu javne poti,  zato  je potrebno navedeno zaznambo izbrisati. 
 
 Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP o ukinitvi javnega dobra 
 

1. S  tem sklepom  se ukinja  kot javno dobro – pot:  
        ID znak: parcela 2277 2546/2 katastrska občina 2277 MIRNIK parcela 2546/2 (ID 5024718) 
2. Nepremičnina iz 1. točke tega sklepa preneha imeti značaj javnega dobra. 
3. Ta sklep začne veljati takoj po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

 
Ad 19.  

 
Priznanja Občine Brda za leto 2024 
 
Predsedujoči da na glasovanje predlog sklepa, da se seja zapre za javnost.  
 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Pri obravnavi te točke dnevnega reda se seja zapre za javnost in točka se ne vključi v redni zapisnik seje. 
 
V skladu s 7. točko 54. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Brda se tisti del zapisnika, ki je bil voden na 
nejavnem delu seje občinskega sveta ne prilaga v gradivo za redno sejo občinskega sveta in se ne objavlja. Člane 
občinskega sveta z njim pred potrjevanjem zapisnika seznani predsedujoči. 

 
Ad 20.  

 
Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 13. redne seje  
 
Pripomb ni bilo.  
 

Ad 21. 
 
Pobude in vprašanja svetnikov 

 
Damijan Birtič 
Daje pobudo, da se izvede pohod Občinskega sveta Občine Brda in občinske uprave. Povabi na ogled zahodnega dela 
Brd (Neblo z okolico).     
 
Teja Jelina 
Občinskim strokovnim službam in Svetu za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Občine Brda daje pobudo, da se 
ponovno preuči dostopna cesta do pokopališča pri Sv. Križu v Kojskem (krožni promet, enosmerna cesta,…). Prihaja 
namreč do vedno več pritožb, saj največ težav nastaja prav ob pogrebnih slovesnostih. Ker pride do zgoščenega 
prometa imajo največ težav prav starejši vozniki. Predlaga, da se zadeva prouči in v prihodnosti cesto uredi.   
 
Goran Simčič 
1. Ali bi se cesta pri koloparku v Vipolžah lahko uporabljala tudi za občane, ki hodijo k jezeru po vodo za zalivanje?   
2. Predlaga (delno) obnovitev info tabel, saj so na njih zastareli podatki.  
 

Ad 22. 
 

Realizacija sklepov 13. redne seje 
 
Sklepi 13. redne seje so bili realizirani. Pripomb ni bilo.  
 



Stran 20 od 20 

 

 
Seja zaključena ob 21.26.  
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